

Le 27 novembre 2009

November 27, 2009

Coram : Les juges Binnie, Fish et Charron

Coram: Binnie, Fish and Charron JJ.

ENTRE :

BETWEEN:

Tiberiu Gavriila

Tiberiu Gavriila

Demandeur

Applicant

- et -

- and -

Ministre de la Justice du Canada

Minister of Justice (Canada)

Intimé

Respondent

JUGEMENT

JUDGMENT

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-10-004198-089, 2009 QCCA 1288, daté du 30 juin 2009, est accordée sans dépens.

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-10-004198-089, 2009 ACCA 1288, dated June 30, 2009, is granted without costs.

Cet appel sera entendu avec *József Németh et Józsefne Németh (a.k.a. Józsefne Nagy Szidonia) c. Ministre de la Justice du Canada* (33016) le 13 janvier 2010, et l'échéancier pour la signification et le dépôt de documents et pour toute requête en intervention sera fixé par le registraire.

The appeal is to be heard with *József Németh and Józsefne Németh (a.k.a. Józsefne Nagy Szidonia) v. Minister of Justice of Canada* (33016) on January 13, 2010, and the schedule for serving and filing the material and any application for leave to intervene shall be set by the Registrar.

- 2 -

N° 33313

J.S.C.C.